

INSTITUTIONAL HR EXPERTISE

Government & Institutional HR Advisory

HR expertise for complex, multi-layered public and international institutional environments — where governance matters as much as people management. Brussels-based. Internationally calibrated. Institutionally grounded.



ADVISORY AREAS

What Diana Advises On

01

HR Policy & Regulatory Frameworks

Design and review of HR policies, staff rules and regulations aligned to institutional mandates, international standards and applicable national law.

02

Workforce Planning & Restructuring

Strategic advice on workforce composition, organisational design, regrading exercises, and transitions during institutional restructuring or mandate change.

03

Recruitment for Institutional Roles

Competency-based selection processes for specialist, senior and executive institutional roles — with full attention to neutrality, transparency and governance.

04

HR Governance & Compliance

Audit of HR governance structures, accountability mechanisms, and internal control frameworks to ensure HR operations meet institutional and donor accountability standards.

05

Performance Management for Public Institutions

Design of performance frameworks that work within civil service or intergovernmental constraints — linking institutional objectives to individual staff performance.

06

HR Digitalisation for Institutions

Guide institutions through the readiness assessment, process improvement and HRIS implementation journey — in partnership with AtineHR™ where appropriate.

TARGET CLIENTS

Who This Advisory Is For

● Government Ministries

● Public Agencies & Bodies

● International Organisations

● Development Organisations

● NGOs & Non-Profits

● Regional & Multilateral Bodies (AU, ECOWAS, OACPS)

Diana Bomboko

HR & Institutional People Management Consultant
Brussels,
Belgium · dianabomboko@outlook.com

Book an Institutional
Advisory Discussion

EXPERTISE RH INSTITUTIONNELLE

Conseil RH pour Gouvernements & Institutions

Expertise RH pour les environnements institutionnels publics et internationaux complexes — où la gouvernance compte autant que la gestion des personnes. Basée à Bruxelles. Calibrée à l'international. Ancrée institutionnellement.



DOMAINES CONSULTATIFS

Ce sur quoi Diana Conseille

01

Politiques RH & Cadres Réglementaires

Conception et révision des politiques RH, des règles et réglementations du personnel alignées sur les mandats institutionnels, les normes internationales et le droit national applicable.

02

Planification des Effectifs & Restructuration

Conseils stratégiques sur la composition des effectifs, la conception organisationnelle, les exercices de reclassification et les transitions lors de restructurations institutionnelles.

03

Recrutement pour des Postes Institutionnels

Processus de sélection basés sur les compétences pour des rôles institutionnels spécialisés, seniors et exécutifs — avec une attention totale à la neutralité, à la transparence et à la gouvernance.

04

Gouvernance RH & Conformité

Audit des structures de gouvernance RH, des mécanismes de responsabilité et des cadres de contrôle interne pour assurer la conformité des opérations RH aux normes de responsabilité institutionnelle.

05

Gestion de la Performance dans les Institutions Publiques

Conception de cadres de performance adaptés aux contraintes de la fonction publique — reliant les objectifs institutionnels à la performance individuelle du personnel.

06

Digitalisation RH pour les Institutions

Guider les institutions à travers l'évaluation de la préparation, l'amélioration des processus et le parcours de mise en œuvre du SIRH — en partenariat avec AtineHR™ le cas échéant.

CLIENTS CIBLES

À Qui Ce Conseil S'adresse

● Ministères Gouvernementaux

● Agences & Organismes Publics

● Organisations Internationales

● Organismes de Développement

● ONG & Organisations Sans But Lucratif

● Organes Régionaux & Multilatéraux (U
CEDEAO, OACPS)

Diana apporte une expérience directe au sein du Secrétariat de l'Organisation des États d'Afrique, des Caraïb

Diana Bomboko

Consultante en RH & Gestion du Personnel Institutionnel
Bruxelles, Belgique · dianabomboko@outlook.com

Réserver une Discussion
de Conseil Institutionnel